
Protokół  nr 33 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

z dnia 20 maja 2022 r. 

Porządek spotkania:  

I część  posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Komisji M. Makowska otworzyła posiedzenie Komisji o godz. 10:10. 

Posiedzenie rozpoczęło się  w sali nr 55 w Urzędzie Miasta Świdwin. Obecni na sali byli 

wszyscy członkowie komisji. 

2. Wizyta studyjna w placówkach oświatowych rozpoczęła się  o godz. 10:15. Do placówek 

oświatowych udali się  członkowie Komisji wraz z Wiceburmistrz B. Ociepą  i kierownikiem 

Wydz. Oświaty R. Chaińskim. Pierwszą  placówką  oświatową, którą  odwiedzili radni była SP 

nr 3. 

W wizycie studyjnej w SP nr 3 nie uczestniczył  radny W. Grzesiak. 

Pani dyrektor I. Starzyńska przedstawiła radnym następujące potrzeby remontowe w swojej 
placówce: 

Szkoła Podstawowa nr 3 potrzeby remontowe: 

W sali gimnastycznej wymiana oświetlenia na lampy ledowe. 

Szatnie są  zalewane przez zapychające się  studzienki. 

W oddziale przedszkolnym remont toalet. 

Wymiana ogrodzenia na terenie placu zabaw. 

Wizyta radnych w SP nr 3 zakończyła się  o godzinie 10:37. 

Kolejną  placówką  oświatową  do której udali się  radni była SP nr 2. Od tego momentu w 

posiedzeniu komisji nie uczestniczył  radny K. Olszewski. Nie było też  radnego W. Grzesiaka. 

Pani M. Bujakowska dyrektor SP nr 2 przedstawiła następujące potrzeby remontowe: 

Szkoła Podstawowa nr 2 potrzeby remontowe:  

• Remont kuchni. 

• Brak parkingu. 

• Remont boiska i podjazdu ( koszt około 200 tys.) - brak boiska i bieżni 
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• Ocieplenie budynku i remont elewacji ( od strony auli część  elewacji puchnie i 
odpada). 

• Brak oświetlenia terenu sportowego. 

• Cały budynek gospodarczy do remontu (elewacja, drzwi), ponieważ  szkoła nie rn.a 
magazynów. 

Po wizycie w SP nr 2 radni udali się  do SP nr 4, gdzie pani D. Borowczak dyrektor SP nr 4 
przedstawiła radnym potrzeby remontowe w swojej szkole: 

Szkoła Podstawowa nr 4 potrzeby remontowe:  

• Remont stołówki. 

• Remont dachu i odgromników. 

• Fundamenty są  w złym stanie powinny zostać  zabezpieczone. 

• Elewacja. 

• Izba pamięci wymaga remontu (izbajest nieogrzewana). 

• Remont kostki brukowej dookoła budynku. 

• Schody na zewnątrz znajdujące się  przy sali gimnastycznej są  w bardzo złym stanie 
technicznym (w całości są  do wymiany). 

Wizyta studyjna zakończyła się  w SP nr 1, gdzie pani A. Lipkowiez dyrektor SP nr 1 
również  powiedziała radnym jakie potrzeby remontowe są  w SP nr 1. 

Szkoła Podstawowa nr 1 potrzeby remontowe: 

• Jadalnia - podczas remontu okazało się, że podłoga znajduje się  ponad powierzchnią  
piasku, który najprawdopodobniej został  wymyty. 

Przy zdemontowaniu posadzki dodatkowy koszt wylania nowej to koszt 30 tys. 

• Ogrodzenie szkoły (są  kosztorysy). 
• Elewacja budynku ( duże ubytki) i okna ( do wymiany). 
• Zabezpieczenie wyjścia na ulicę  Niedzialkowskiego (np. montaż  przesuwnej 

barierki). 

II część  posiedzenia rozpoczęła się  o godz. 12:06. W tej części posiedzenie wzięli udział  
wszyscy członkowie Komisji Oświaty. 

1. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta z organizacjami Pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie za 2021 r. 
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Sprawozdanie przedstawiła pani A. Terlecka. 

2. Spotkanie z przedstawicielami pozasportowych organizacji pozarządowych, trenerami 
i działaczami sportowych organizacji pozarządowych (za miniony rok 2021). 

W tej części posiedzenia udział  wzięli przedstawiciele następujących organizacji: 

• Polski Związek Wędkarski „Wodnik - Miasto" Świdwin 

• Świdwińskie Stowarzyszenie Lotnictwa Rekreacyjnego 

• Uczniowski Klub Lekkoatletyczny „FENIKS" 

• Polski Związek Niewidomych 

-Polski Związek Wędkarski Koło 67 Rega 

W trakcie tej części posiedzenia radni wraz z zaproszonymi gośćmi dyskutowali na 
tematy związane z problemami jakie mają  organizacje pozarządowe. 

Radny W. Grzesiak zapytał  Burmistrza kiedy powstanie Rada Pożytku Publicznego? Radny 
powiedział, że stowarzyszenia w naszym mieście nie mają  swojej reprezentacji. 
Stowarzyszenia prowadzą  pasjonaci, a miasto zamiast im pomagać, stawia im bariery. Urząd, 
rada miasta nie starają  się  do nich wyjść. Oprócz organizacji, które urząd dotuje są  inne, 
którym urząd nie pomaga i muszą  szukać  pieniędzy gdzie indziej, albo dofinansowywać  ze 
swoich prywatnych pieniędzy. 

Burmistrz P. Feliński odpowiedział, że jest za ta inicjatywą  ale powołanie takiej rady jest 
inicjatywą  stowarzyszeń. Jeżeli radny namówi stowarzyszenia, które rzeczywiście będą  
chciały powołać  taką  radę, to założymy RDPP. hiicjatywa jest „u dołu, nie u góry". 

Radna M. Stępniak zaproponowała podjęcia wspólnej platformy współpracy między 
władzami, a stowarzyszeniami. RDPP jest dobrym rozwiązaniem. Radna dodała, że 
działalność  organizacji pozarządowych jest działalnością  trudną  i miastu powinno zależeć  na 
tym, żeby te stowarzyszenia się  rozwijały. 

Burmistrz odpowiedział, że to NGO to trzeci odrębny filar. Jest to coś  odrębnego od urzędu. 
Nie może być  tak, że miasto realizuje zadania za organizacje Problem w organizacjach jest z 
księgowością, formalistyką  i raczej organizacje teraz idą  w grupy nieformalne. 

Radna A. Szafrańska dodała, że oprócz radnego Grzesiaka organizacje nie mówią, że mają  
problem z wspieraniem. Radna przypon-miała, że jest grupa formalna związana z sauną, której 
zamiast wspierania rzucano „kłody pod nogi." 

Radna J. Kondracka zapytała o to, czy jest wzrost czy spadek liczby członków w 
stowarzyszeniach. 

Pani J. Kruk odpowiedziała, że po coyidzie nie ma problemu z zebraniem grupy. 30-32 
dzieci przychodzi regularnie na zajęcia. Stowarzyszenie się  rozwija. 

Pani E. Dziolak potwierdziła, że grupa się  rozrasta. W tej chwili li osób będzie podchodziło 
do zaliczenia kursu. Stowarzyszenie współpracuje z osobami latającymi w Barwicach i 
regionu Koszalina. Grupa się  powiększa. 
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Radny W. Grzesiak powiedział, że współpracuje z dziećmi w czasie zajęć  modelarstwa. 
Zajęcia odbywają  się  w ciasnym pomieszczeniu i grupa nie może się  rozrosnąć, mimo 
wzrostu zainteresowania. 

Radny M. Dereń  zapytał  panią  J. Kruk o przyczynę  braku możliwości korzystania ze 
stadionu? 

Pani J. Kruk odpowiedziała, że stadion jest zamknięty. 

Burmistrz odpowiedział, że nie znał  tego tematu. 

Radna M. Stępniak powiedziała, że chciałaby zaprosić  dyrektor PW „Relax" na posiedzenie 
komisji. 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę  o godz. 13:08 

Ad. 3 Projekty uchwał. 

uchwała Nr XLVIII/3 12/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Miasta i nadania jej Statutu 

Radny W. Grzesiak zapytał  na jakiej podstawie można wypłacić  małoletniemu delegację, 
przecież  on musi jechać  z opiekunem? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że załącznikiem do uchwały jest regulamin w którym jest 
napisane, że w przypadku osoby małoletniej takie wynagrodzenie wypłaca się  na wniosek 
rodzicom? 

Opinia komisji na temat projektu uchwaly pozytywna. 

• uchwała Nr XLVIII/3 13/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia zasad przyznawania 
i wysokości diet dla radnych 

Radna M. Stępniak zapytała z czego wynika zaproponowana w projekcie maksymalna 
stawka za 1 krn? 

Burmistrz odpowiedział, że w załączniku do rozporządzeniu jest stawka 0,8358. Przy 100 
kin jest to 83 É. Burmistrz powiedział, że myśli o wyjazdach radnych. W urzędzie też  
mieliśmy niższe stawki, ale ze względu na koszt paliwa zostały zmienione. 

Radny W. Grzesiak zapytał  ile było do tej pory wyjazdów radnych w związku z delegacją? 

Radna M. Stępniak odpowiedziała, że przed okresem pandemii było kilka, w pandemii nie 
było wcale i teraz radna J. Kondracka jechała do Szczecina. 

Radna dodała, że nie zawsze sama składała o zwrot kosztów przejazdu. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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• uchwała Nr XLVIII/3 16/22 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

Opinia komisji: pozytywna. 

Ad. 4 Wolne wnioski i zapytania. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kto uczestniczył  w komisji rozpatrującej kwestie zadań  

zleconych? Jakie to były osoby? 

Burmistrz odpowiedział, że nie pamięta. 

Radny W. Grzesiak poprosił  o taką  informację  i o godz. 13:34 opuścił  posiedzenie komisji. 

Radna M. Stępniak powiedziała, że chciałaby widzieć  panią  dyrektor na posiedzeniu 

komisji. Za dużo rzeczy się  dzieje w parku, pani dyrektor nie potrafi się  wypowiedzieć  na 

spotkaniu z radnymi. 

Radna A. Szafrańska dodała, że chodzi o sposób zarządzania w PW i o kontakt z panią  

dyrektor, który jest żaden. Dyrektor na posiedzenia przychodzi, ale nie udziela żadnych 

merytorycznych odpowiedzi i wyraźnie ich nie posiada. 

Wniosek formalny zgioszony przez radną  M. Stępniak: Komisja wnosi o uwzględnienie 

w planie pracy Komisji Oświaty w czerwcu punktu dotyczącego funkcjonowania PW 

„Relax", problemów bieżących i organizacyjnych. 

Wynik głosowania: za - 6 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymał  się  - O głosów. Radni 

wniosek przyjęli jednomyślnie.  

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 13:40 zamknęła posiedzenie komisji. 

Protokołowała: 
	

Przewodnicząca Komisji: 

M. Tyszczuk 
	

M. Makowska 
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